
Protokół Nr  7/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  23 maja  2011 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za świadczenia udzielone  przez 
przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto oraz za pobyt dziecka w oddziale 
żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez Miasto, 

b) sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Białogard w latach 
2009 i 2010, 

c) raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Białogard w latach 
2009 i 2010, 

d) zgody na rozwiązanie Spółki z ograniczona odpowiedzialnością „Zakład Składowania i 
Unieszkodliwiania Odpadów” z siedzibą w Krzywopłotach, 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
3. Informacja Burmistrza na temat sytuacji finansowej Miasta po I kwartale 2011 roku. 

4. Informacja na temat zamierzeń w zakresie zagospodarowania odpadów. 
5. Analiza działalności finansowo – rzeczowej za rok 2010 Centrum Kultury i Spotkań 

Europejskich. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek wnosząc projekt upoważnienie MOPS oraz kolejność 
pkt 4 przy d)  i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-3 (jednogłośnie).   
 
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał w sprawie: 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za świadczenia udzielone  przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto oraz za pobyt dziecka w oddziale 
żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez Miasto, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał za jaki okres jest analiza odpisów? 
Naczelnik – odpowiedziała, że to za I kwartał 2011 r. za godzinę. Dziecko ma darmową 

podstawę programową za 5 godzin. 
T.Szwed – pytał czy zmieścimy się w kwocie 3 zł, aby nie trzeba było wprowadzać kolejnej 

podwyżki? 
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Burmistrz  - odpowiedział, że Ministerstwo określiło zasadę, że można płacić za godziny. 
Rodzice deklarowali, że chcą dziecko na 9 godzin a potem zabierają po 5 godzinach. 
Rodzice powinni zadeklarować ilość godzin. Dyrektor zapewnia 9-godzinną opiekę, czyli 
realizacji usługi, którą zamówił rodzic. Proponuje w uchwale zapis dot. opłat za 
świadczenia  zadeklarowane przez rodziców. 

B.Stanczewski – stwierdził, że rodzic winien zadeklarować uczęszczanie dzieci. Radny zgłosił 
wniosek o zmniejszenie opłaty  z kwoty z 3 zł na 2,20 zł. 

W.Czurko – pytał  jak wygląda sytuacja w niepublicznych przedszkolach? 
Burmistrz – odpowiedział, że tam obowiązuje   czesne. 
S.Purol – pytał jak są wnoszone opłaty? 
Naczelnik – odpowiedziała, że z góry a później są zwroty. 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek, aby w § 3 ust. 1 „Wysokość opłat 
za świadczenia, o których mowa w § 2 ust. 2 pkt 1, wynosiła 2,20 zł za każdą rozpoczętą 
godzinę pobytu dziecka w przedszkolu, zadeklarowaną przez rodziców.” 

Przegłosowano wniosek:za-5 (jednogłośnie). 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały z poprawką, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 
b) w sprawie upoważnienia dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Białogardzie do prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących świadczeń 
pomocy materialnej  o charakterze socjalnym dla uczniów, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
c) sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Białogard w latach 

2009 i 2010, 
Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. ZPOŚP 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – stwierdził, że ustalono, iż rodzina powinna oddać 50 litrów śmieci na miesiąc. W 

Koszalinie jest dwa razy większa norma. Uważa, że ta opłata winna być w formie podatku, 
bo wiecznie będzie podrzucanie śmieci i wywożenie do lasu. Mandaty są za małe.  

S.Purol – pytał o procenty selektywnej zbiórki śmieci.? 
Naczelnik – wyjaśniła, że dopóki nie jesteśmy właścicielem odpadów nie może egzekwować. 
Średnio jest 7,47% i to zależy od firmy. Nowa ustawa zobowiąże nas do wystawienia 
pojemników na selektywną zbiórkę śmieci. Mimo to  będzie jedna opłata, chyba, że zostanie 
zróżnicowana. Jest 13 miesięcy na wdrożenie zapisów uchwały. Należy 75% odpadów 
odzyskać do biodegradacji. Obecnie to wszystko jest przełożone na koszty firmy. 

T.Szwed – stwierdził, że w segregowanych pojemnikach na szkło są różne śmieci. 
Z.Jonko – pytał czy dostarczając do firmy segregować śmieci można bez opłat?  
Naczelnik – odpowiedziała, że jeżeli zostanie wprowadzone ujednolicenie to nie będzie 

segregacji. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 
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d) raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Białogard w latach 
2009 i 2010, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. ZPOŚP 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
e) zgody na rozwiązanie Spółki z ograniczona odpowiedzialnością „Zakład Składowania i 

Unieszkodliwiania Odpadów” z siedzibą w Krzywopłotach, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
Ad 3, 4 

Informację na temat sytuacji finansowej Miasta po I kwartale 2011 roku przedstawił 
Burmistrz Białogardu. 

Burmistrz poinformował, że może być problem, gdzie wywozić śmieci. Prawdopodobnie 
część śmieci będzie wywożone do spalarni w Koszalinie. Należy prowadzić selektywną zbiórkę 
śmieci. Proponował, aby wydawać kupony za przynoszenie np. butelek. 
 

Ad 2 c.d. 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekt uchwał w sprawie: 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał o cele Fundacji STOP? 
Skarbnik – wyjaśniła, że Fundacja STOP pomaga osobom poszkodowanym w wypadkach. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
 
Ad 5 
Analiza działalności finansowo – rzeczowej za rok 2010 Centrum Kultury i Spotkań 

Europejskich. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski - pytał o środki z imprez? 
Gł.Księgowa – poinformowała, że środki pozostają w zakładzie. 
 

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawiona informację, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 6 
W sprawach różnych głos zabrali: 
T.Szwed – prosił, aby przed Turniejem „Bitwa o krowę” wyrównać alejki w środku placu. 

Zarząd Dróg Powiatowych deklarował, żeby pnie przy ul. Grunwaldzkiej po ścięciu zostaną 
uporządkowane a pojawiły się odrosty. Radny prosił o interwencję w tej sprawie.  
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B.Stanczewski – stwierdził, że należy porozmawiać z Dyrektorem CKiSE w sprawie punktu 
sprzedaży. Radny uważa, że CKiSE  uzyskuje 300 tys. zł, co stanowi spory dochód. Radny 
proponował, aby zaprosić Dyrektora CKiSE na jedno z kolejnych posiedzeń.  

S.Purol – pytał czy Miasto planuje wykonanie jakiś prac w kierunku działkowiczów? 
Burmistrz – stwierdził, iż Pani Naczelnik mówiła, że warto byłoby zagospodarować ten teren 

pod budownictwo jednorodzinne.  
 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono sprawy różne. 
 
Ad 7 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.20 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  

                       
 


	        Przewodniczący  Komisji
	                    Stefan Purol 

